
Lot van Hooijdonk 

Wethouder voor Verkeer en Mobiliteit, Duurzaamheid,  

Milieu, Wijk West en Wijk Zuid 

Postadres Postbus 16200, 3500 CE Utrecht 

Telefoon 14 030 

www.utrecht.nl 

  

 

Commissieleden Stad en Ruimte   

  

   

1000AA 

   

 

Behandeld door I.C.M. van de Klundert Datum 11 juli 2016 

Doorkiesnummer 030 - 28 64115 Ons kenmerk 16.505844 

E-mail i.van.de.klundert@utrecht.nl Onderwerp Lobby activiteiten Energie 

Bijlage(n) 3   

Uw kenmerk  Verzonden  

Uw brief van  Bij antwoord datum, kenmerk en onderwerp vermelden 

  

  

Geachte commissieleden,  

 

De afgelopen weken heb ik verschillende signalen aan het kabinet afgegeven over de barrières waar we 

tegen aan lopen bij het verduurzaming van onze stedelijke energievoorziening. Ik doe dit vanuit het 

Energieplan waarin onderwerpen zijn aangeduid om landelijk onder de aandacht te brengen. Met deze 

brief informeer ik u hierover. Drie onderwerpen zijn hierbij aan bod gekomen;    

 Landelijke energiedialoog 

 Samenwerking zonne-energie 

 SDE+ regeling 

 De laatste brief betreft de uitvoering van motie ‘Geef zonne-energie gelijke kansen’ (motie 2016/50).  

Activiteiten landelijke energiedialoog 

Van 7 april tot 4 juli 2016 heeft minister Kamp een landelijke energiedialoog met de samenleving 

gehouden over de Nederlandse energievoorziening in 2050.  

Het Stadsgesprek van 28 mei j.l. is bij de landelijke energiedialoog ingebracht, als voorbeeld van hoe 

een dialoog op lokaal niveau vorm krijgt. Inhoudelijk is aandacht gevraagd voor aardgasloze wijken, 

het opschalen van het Smart solar charging project in Lombok en allerlei landelijke regelingen en 

activiteiten rondom zonne-energie. Vanuit diverse ministeries is deelgenomen aan het Utrechtse 

stadsgesprek.  

Op 27 juni j.l. is vanuit de G4 een dialoogmiddag in  Den Haag georganiseerd om input te leveren aan 

de landelijke dialoog. De G4 heeft zich die middag als belangrijke partner van het rijk gepresenteerd 

om de komende jaren tot een versnelling van de Nederlandse energietransitie te komen.  Aan het rijk is 

gevraagd om de G4 als vaste samenwerkingspartner te zien, die experimenteerruimte en 

bevoegdheden krijgt om de experimenten om de energietransitie te versnellen aangaan. Via 

http://mijnenergie2050.nl/Wees+erbij/Documenten/default.aspx#folder=564200 zijn de presentaties 

die aan het ministerie van EZ zijn gegeven terug te vinden. Resultaat is dat nu wordt gekeken hoe de 

G4 een permanente samenwerkingspartner van het rijk kan worden op het energiedossier.    

De Regionale Energie Alliantie (gevormd door provincie Utrecht, U10/|U15, gemeente Amersfoort, 

Economic Board Utrecht en Natuur- en Milieufederatie Utrecht) hebben een schriftelijke inbreng 

geleverd aan de energiedialoog vanuit de regio (bijlage 1). 

http://mijnenergie2050.nl/Wees+erbij/Documenten/default.aspx#folder=564200
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Samenwerking zonne-energie 

Veel zonne-energie systemen profiteren op dit moment van de salderingsregeling, waarbij de 

zelfopgewekte elektriciteit wordt verrekend met de verbruikte elektriciteit. Over dat deel van de 

elektriciteit hoeft geen belasting te worden betaald. Minister Kamp heeft aangegeven deze regeling in 

2017 te gaan evalueren, waarbij de benodigde aanpassingen in 2020 worden ingevoerd. Met het oog 

op de onzekerheid die hierdoor ontstaat op de markt, pleit Utrecht samen met een aantal koplopende 

gemeenten en organisaties ervoor, de evaluatie naar voren te halen. We bieden concreet aan om mee te 

denken over een vervolg op de salderingsregeling zodat die ook in de toekomst houdbaar blijft. In 

bijlage 2 vindt u een afschrift van deze brief. 

SDE+ regeling 

Tot slot informeer ik u graag over een brief die aan minister Kamp is gestuurd over de SDE+ regeling 

(bijlage 3). Naar aanleiding van motie 2016/50 (‘Geef zonne-energie gelijke kansen’) is deze brief 

opgesteld, waarin wordt gepleit om in de volgende SDE+ rondes projecten voor grootschalige zonne-

energie meer te waarderen. Na het zomerreces gaat de Tweede Kamer hierover met minister Kamp in 

discussie. Diverse Utrechtse organisaties, instellingen en bedrijven hebben deze brief aan minister 

Kamp mede ondertekend. Naast dat Utrecht hiermee het signaal afgeeft zonne-energie als belangrijke 

bron van duurzame energie te zien, laat Utrecht met deze brief ook zien dat de benodigde (sociale) 

innovaties om tot de energietransitie te komen door zonne-energie worden versneld.  

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.   

  

 

Met vriendelijke groet, 
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